

"Nature is known to have a positive influence on people's health and feelings of happiness. Since we spend so much of our lives indoors, whether at home or at work, it's critical that we can establish emotional bonds with the environment that we live in. The design thought for well-being, combined with natural elements, collaborates to help motivate the human being, to reduce stress-related diseases, in addition to contributing to high performance and productivity", he explains. Mauricio D'Avila.

"La nature est connue pour avoir une influence positive sur la santé et le sentiment de bonheur. Étant donné que nous passons une grande partie de notre vie à l'intérieur, que ce soit à la maison ou au travail, il est essentiel que nous puissions établir des liens émotionnels avec l'environnement dans lequel nous vivons. La conception du bien-être, combinée à des éléments naturels, contribue à motiver l'être humain, à réduire les maladies liées au stress et à améliorer les performances et la productivité", explique Mauricio D'Avila.



GARDEN I



TABLE LAMP GARDEN I	LAMPE DE TABLE GARDEN I
MATERIAL: CERAMIC AND ALUMINIUM	MATÉRIEL: CÉRAMIQUE, ALUMINIUM
LED INCLUDED 2700K 1770LM 120V OR 230V	DEL INCLUSE 2700K 1770LM 120V OU 230V
USE: INDOOR	UTILISATION: INTÉRIEUR
WEIGHT 9.04 LB	POIDS: 9.04 LB
COLORS	COULEURS
WHITE 120V CODE AB0100	BLANC 120V CODE AB0100
WHITE 230V CODE AB119	BLANC 230V CODE AB119
BLACK 120V CODE AB098	NOIR 120V CODE AB098
BLACK 230V CODE AB120	NOIR 230V CODE AB120

